
   

 
 

 

 

 

 

 

 

Möte 
Styrelsemöte 5/2019-20 (595) 

Datum och tid Plats 

2020-06-22, 18.00-20.00 Webbmöte via Teams/StOF-kansliet, Solna 

Närvarande   
Lennart Hävrén 

Lars Gerhardsson 

Monica Hatlen 

Lars Forsberg 

Jan Bojling 

Leif Carlsson  

Göran Hellgren 

 

 

 

 

 

 

Adjungerad sekreterare 

  

 

 

1 Öppnande 

Ordföranden Lennart Hävrén hälsar välkommen till detta möte som genomförs som webbmöte.  

Lars Forsberg utses till mötessekreterare. Föregående protokoll från arbetskonferensen den 18 maj lades 

till handlingarna. 

 

2 Hitta ut 

 

Hittaut City: DN erbjudande går ut med DNs erbjudanden. Blir 20 st CP via deras hemsida. Exklusivt i 

30 dagar sedan släppps de till övriga. (Rålis). Övrigt rullar det på. 

Hittaut Järva: kartritning påbörjar genom ny metod (flashmob) med Susan Lösch som ansvarig. 

Målet är att ha karta och 50 st nya CP klara till event 8 aug. Vi har även fått OK att vara med i järvas 

sommar broschyr som når alla skolungdomar. 

Hittaut Hagaparken: Stiftelsen PEP har på uppdrag av Prins Daniel eftersökt Hittaut i Hagaparken. Solna 

OK har kontaktas och är intresserade. Om Solna kommun kan bidra med resurser omkring 30 000 kr så 

kör vi. Samverkan pågår. 

 

 

 

3 Ekonomi 

Lennart rapporterade att StOF kommer få ett bidrag via RF och SOFT på ca 393000:-. Innebär att 

beräknade underskottet i StOF:s budget blir lite mindre än befarat.  

StOF har fått besked att vi ska betala den lägre arbetsgivaravgiften under mars-juni. Gäller upp till 

25000:-/person och månad. Innebär en sänkt kostnad på ca 13000:-/månad. Vad som gäller efter juni vet 

vi inget om. 

Lennart har haft många kontakter med Stockholms Stad gällande bidrag för hitta ut och kartbidraget. 

Förhoppnnigen är att StOF kommer få ett dedikerat bidrag till Hittaut. Kartbidraget har StOF redan fått. 

 

4  Tävlingsverksamheten 2020-2021 

Arbete pågår för att få till tävlingar under hösten. Genomförda StOF-arrangemang och Fredrika 

Bremerbgymnasiet/Löjps Stafett visar att det går att arrangera om man tänker till. Ravinen avser att 

genomföra Trekvällars, då med enbart föranmälan och stort startdjup och fria starttider. SOFT har 

 

Protokoll 



   

 
förlängt ”ansökningstiden” för tävlingar 2021 till i slutet av augusti. DM-planen ska ses över och 

revideras om årets DM kommer inte kommer kunna genomföras.  

Kansliet har kontinuerliga kontakter med SOFT och försöker pressa på så att SOFT:s riktlinjerna 

förtydligas. 

 

5 Orientering Stockholm/StOF-nytt 

Göran rapporterar att arbetet är i slutskedet. Planen är att vi ska kunna sända en PDF av tidningen till alla 

klubbarna med uppmaning att sprida tidningen till alla sina medlemmar. Tidningen läggs även upp på 

StOF:s hemsida. 

 

6 Sommarens läger 

Kommer genomföras som planerat. Intresset för att få vara med på Domarudden är stort varför vi har 

utökat med ett extra läger för orange grupp. Innebär alltså 4 läger, ett Gul-läger i juni, et Gul-läger i 

augusti och två Orange-läger i augusti. 

Utvecklingsläger Violett kommer genomföras i Norberg. Per kommer få hjälp av flera äldre erfarna 

klubbledare på plats. Norbergs OK bidrar med kartor och kontrollutsättning. 

 

7 Coronafrågor 

Vi diskuterade Corona situationen i allmänhet.  

 

8   Vad prioriteras i höst? 

 

Diskuterades vilka frågor som bör prioriteras i höst. Följande punkter togs upp. 

*O-Ringen 2025? Bilda föreningsråd 

*Ungdomslägren på Domarudden och Utvecklingsläger Violett genomförs enligt plan. 

*Skapa ett tävlingsprogram för hösten 2020 där RF/SOFT:s riktlinjer ska vara ledstjärna.   

*Ta fram en utbildnings plan för höst, vinter och vår. 

 

 

 

9 Beslutsordning av ”nya projekt”. 

Styrelsen beslutar att alla nya projekt som påverkar StOF:s budget ska tas upp och godkännas i styrelsen 

innan det startas upp. Frågan hänger ihop med rådande ekonomiska läge och coronapandemin. 

 

10 Övriga frågor 

-10MILA 2020 

Lasse Gerhardsson informerade att 10MILA 2020 kommer få ett bidrag från RF/SOFT för att täcka de 

omkostnader man haft för den inställda tävlingen. Innebär att arrangörsklubbarna kommer gå skadeslösa 

och alltså inte kommer gå back. Om och när ett 10MILA ska kunna genomföras på samma plats och ges 

möjlighet att återanvända det arbete som nu blir ogjort är oklart. Tidigaste möjlighet är 2024, då det är ett 

ledigt år. 

 

-Mark-Viltfrågor 

Lennart och Lasse F rapporterade från senaste makkommittémötet. 

I och med att Anders Winell har åldern 70+ kommer han följa folkhälsomyndighetens rekommendation 

och undvika folksamlingar och fysiska möten. Innebär att markkommittén i viss mån kommer tappa 

tempo. Finns en prio-lista som betas av vart efter, men mycket av frågorna måste skjutas på framtiden i 

nuvarande läge.    

 

-O-Ringen 2025? 

Lasse G rapporterade att det nu är 16 klubbar som säger att de vill vara med och arrangera ett O-Ringen i 

Stockholm. Beslutas att kalla dessa klubbar till ett webbaserat uppstartsmöte med bildande av 

föreningsråd den 26 augusti. Lasse Gerhardsson verkställer tillsammans med kansliet. 

 

11 Nästa sammanträde 

24 augusti, webbmöte 



   

 
 

10 Avslutning 

Lennart avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet Justeras 

 

 

 

Göran Hellgren  Lennart Hävrén 


